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1.
Ndvrh na uznesenie

mimoriadneho miestneho zastupitel'stva i, ....../20llNl
zo dfia 07.04.2011

k prenfjmu obchodn6ho priestoru - p. KoSt'61

Miestne zastupitel'stvo mestskej dasti B ratisl av a _ Lamad

A. berie na vedomie

Zdznam z rokovania starostu Mi Bratislava.-Lamad, Ing. Petra Sramka, poslancov Mgr. Ing.Radoslava Olek56ka, Mgr. Marty Jany5kovej a n6jomnik-ov objektu ,,Dom sluZieb,, zo di'a
28.3.2011
- s pripomienkami
- bez pripomienok

nonoaov?'sprdva

Din28.03 20ll sa uskutodnilo stretnutie arokovanie sndjomcami objektu,,Dom sluZieb,,,na.zikl,ade vystupu aodporudania KFPaD zo dira 07.03.2011. Rokovanie bolo vyvolan6z-ddvodov opakujricich sa Ziado sti o znilenie n6jmu, dlhov za n6lom, technick6ho stavuobjektu, teda zatekania strechy, probl6mou , unik*im tepla, porirch na rozvodoch vodyakanalizdcie. Vystupom ztohto rokovania je predbeZny suhlas ndjomcov s finandnou
spoluridast'ou na gener6lnej oprave anutnej,r.konitrokcii celeho objektu ,,Dom sluZieb,,. Napredmetnom rokovani bolo avizovan| d'alSie rokovanie so vsetkymi n6jomcami, pri ktorombudri predlolene konkr6tne finandn6 kalkul6cie nutnej rekonstrukcie a generrilnej opravy
objektu,,Dom sluZieb"

zfznamz rokovania starostu ue J."tirlava - Lama]rrng. petra Sramkan
poslancov Mgr. Ing. Radoslava olek5dka, Mgr. Marty Janyskovej a

nfj omnikov objektu,,Dom sluZieboo zo dfia 2g.3.Z0ll



Zilznamz rokovania starostu Mi Bratislava - Lamai, Ing. petra Sramka,
poslancov Mgr. Ing. Radoslava olek56ka, Mgr. Marty Jany5kovej

a n6jomnikov objektu ,,I)om sluZieboo
zo dila 28.3.2011

Pritomni: Ing. Peter Sramko - starosta, Mgr. Ing. Radoslav Ofek56k - predseda KFpaD,
poslanec MZ,Mgr. Marta Jany5kov6 - poslankyfiaMZ, Gabriela Sterusk6 - referentka OVSO

Prftomni nijomnici objektu ,rDom sluZieb(': Mgr. Pavol Bug6r - Mediapress Bratislava
spol. s.r.o., Eva Horddekov6 - referentka n6jomnej agendy - Slovensk5 po5ia, a.s,, Richard
Mittelman - prevhdzka La caffe, Miriam Plh6kov6 aYdclav Plh6k - pievddzka Vr5ok II.,
Jaroslav Ivandik - previldzkaU Jarc, p. Mi5ovid - previldzka Hydina iviro, Andrej Kulla -
kvetinarstvo Kulla

Prln starosta privital pritomn;fch a otvoril rokovanie. Ozrejmil, Ze vystupom z KFpaD bolo na
ziklade opakujricich sa Ziadosti oznrlenie:n6jmu odporudend stietnutie so vset$fmi
n6jomcami predmetndho objektu. Informoval, Ze stretnutie a rokovanie sa bude tykat dlhov,
technick6ho stavu objektu, teda strechy, zatekania, tepla, rozvodov vody a kanalizircie. Je
potrebn6 vyjadrit' ninor ohlladom budriceho rie5enia staw predmetn6ho objektu.
Stav je nutn6 rieiif glob6lne.
Pdn starosta uviedol, ie hlavnym probl6mom, na ktory je MU najdastej5ie upozoriovan!,, je
zatekanie zo strechy. K dispozicii je predbehndkalkuldcia.

P6n Ivandik uviedol, Ze budova,,Dom sluZieb" jevdezolittnom stave. Vjeho prevddzke je
pleseil, zlyhhva elektrina. Vyjadril niuor, Ze budovu vlastne prev6dzkujri n6jomnfci. poukazal
na to, ie n1d, sa pre skultrirnenie objektu neurobilo.

Prin starosta poliadal v5et[fch n6jomnikov o osobitn6 vyjadrenie sa k ich finandnej
spoluridasti pri generrilnej oprave celdho objektu,,Dom sluZieb,,.

P6n Ivandik uviedol, ie je moilnl zvaLit spoluridast' za podmienok dlh5ej n6jomnej zmluvy
a pripadn6ho zhpodtu n6kladov.

Pani Plh6kov6 vyjadrila srihlasn6 stanovisko so spoluridast'ou pri generillnej oprave objektu za
podmienky dlh5ej ndjomnej zmluvy a prfpadn6ho zdpodtu n6kladov. Informovala
o probl6moch na streche, vytvSranie ,,bazdrru" po daZd'och a zvodoch, ktord nie sri disten6.
Upozornila na nevhodn;f pristup spr6vcu, spol. Duspama.

Pan Mi5ovid vyjadril srihlas so spoluridast'ou pri geneq6lnej oprave objektu za podmienky
dlhodobej n6jomnej zmluvy a zhpodtundkladov do n6jonln6ho.

Pani Horrldekov6 uviedla, Ze ohl'adom spoluridasti sa vyjadrit'za pobodku Slovenskej po5ty,
a.s. nem6Ze bez rozhodnutia ekonomickdho oddelenia. Upozomila na nedostatodnri
starostlivost' o priestory zo strany vlastnfka a spr6vcu. Zitvady, ktord na objekte ,,Dom



sluZieb" sir, je_potrebn6 odstrrlnit', inak pripadn6 po5kodenie zdsielok bude finandne
vym6han6 od Me.

P6n Mittelman upozornil na probl6my s teplom, ozrejmil, Ze vykladn6 skt6 sri tenk6. Vyjadril
srihlas so spoluridast'ou za rcvnakych podmienok, ako uviedli predrednici. Navrhol riesenie
uniku tepla vymurovanfm a osadenim novych okien. Dalej upozornil na to, Le obdania
vyulivqt toalety v jednotlivych prev6dzkach, ako verejn6 toalety najmii pri organizovani
kultrimo - spolodenskych akcii zo strany MU.

Pani Rajdakovd uviedla, Le najvtid5im probldmom je rinik tepla a zatekanie cez ventil1ciu zo
strechy. Upozornila na plesefi v celom objekte.

P6n Bugrir vyjadril sirhlasn6 stanovisko s podiefanfm sa na aktivit6ch, ktor6 budri viest'
k zhodnoteniu cel6ho objektu.

P6n Kulla poukazal na probl6my s rinikom tepla. Rovnako vyjadril srihlasn6 stanovisko
s finandnym spolupodiellanim sa na rekonitrukcii a opravdch celdho objektu. Upozomil na
moment6ln e znilenie tr Lieb a p o dtu ztkaznikov .

Prln starosta informoval, Ze bude zvolanld'al5ie rokovanie s konkrdtnym dopadom na financie
a s konkr6tnymi podmienkami. Uviedol, Ze spolodnfm stanoviskom niljomnikov je mo1nd
spoluridast' pri rekon5trukcii za podmienok dlhodobych ndjomnych zmltw s moZnym
zfipoltom n6kladov do n6jomndho. Zlrnercm je oprava strechy, SUV, kanaliz1cie
a vymurovanie dasti obvodov6ho pl65t'a s n6slednym osadenim okien.
Ohlladom dlhov na n6jomnom ozrejmil, Ze budri zo strany MU odosland individu6lne vyzvy
na uhradenie dlhov.

Mgr. Ing. Olek5rik vyjadril spokojnost' s ridast'ou n6jomnikov predmetn6ho objektu. Uviedol,
Ze je potrebn6 urdit' strat6giu do budricnosti. Informoval, Le revizne spr6vy objektu sri
k dispozicii. Je potrebn6 nastavit'pravidl6, pripadne aj urdit' ziryodty vynalolenych n6kladov
j ednotliqich n5jomnfkov do n6jomn6ho.
Uviedol, Ze na d'alSom stretnuti je potrebn6 prerokovat' konkr6tne finandn6 n6klady. Je
potrebn6 zabezpedit twaly chod objektu,,Dom sluZieb".
Dalej poukiaal na to, Le osobitnou kapitolou je spr6va budovy. Vyjadril nespokojnost' so
spr6vcom spol. Duspama, s.r.o. a uviedol,, Ze je potrebn6 jednoznadne spr6vcu zmenit .

Piin starosta uviedol, Le sa vy5pecifikujf ceny za rekon5trukciu a predpokladan6 niiklady,
pripravi sa n6vrh rie5enia a n6sledne sa zvolS rokovanie. Ozrejmil, Ze pri spolufinancovani zo
strany n6jomnikov sa podita s prediZenim zmlfv na dlh5ie obdobie.

Pan Plh6k upozomil na nutnost' zabezpedenia meradov tepla. Dalej uviedol, Ze je moZn6
niektor6 dasti obvodov6ho pl65ta riplne zartxovat, napriklad: jedna stena v prevddzke
kvetin6rstva, alebo bodn6 steny v prevddzke kozmetiky a kadernfctva.

P6n starosta ozrejmil, Ze pomerov6 merade tepla je moLnd zabezpedit. Ohfadom vymurovania
niektorych dasti obvodov6ho pl65t'a p5n starosta ozrejmrl, Ze je potrebn6 pripravit projekt
rieBenia.

Pani Rajdakovd potskinala na skutodnost', Le jej bolo odpusten6 diastodne n6jomn1 za rok
2010. Vyjadrila ndzor, Zeby malg byf odpusten6 kaldemu niijomcovi v tomto objekte.



Piln starosta uviedol, Ze odpustenie nSjmu a Ziadosti o odpustenie n6jmu budri predmetom
rokovania KFPaD, MR a MZ.

Mgr. Ing. Olek3ak vyjadril ndzor, Ze sluZby je potrebnd zachovat Odakriva kalkul6cie
niipodtov atieZ ndvthy od n6jomcov. Otrizkou je dlhodoblf ndjomny vzfah. Dfia 5.5.2011
bude rokovanieMZ, na ktorom je moZn6 prerokovat'a prijadstrai6giu.

Pfn starosta pod'akoval n6jomcom za ridast' a uviedol, Ze ztnnam ztohto stretnutia bude
odoslan;f na vedomie v5etkym pritomnym. Avizolal d'alSie rokovanie, ktor6 bude presne
dasovo Specifikovang hned' po priprave konkr6tnej finandnej kalkul6cie nutnej
rekonStrukcie a gener6lnej opravy predmetn6ho objektu. P6n starosta ukondil rokovanie.

Zapisala Gabriela Sterusk6, dfia 28.3 .201 |


